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Protokół Nr XXIV/20 

Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 26 listopada 2020 roku 

w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 0900 i trwały do godz. 1050. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska. 

Radni obecni na sesji: 

1. Jan Krzysztof Binaś 

2. Aneta Joanna Czarnecka 

3. Przemysław Dybowski 

4. Marek Karolewski 

5. Stanisław Szczepan Kietliński 

6. Agata Koc 

7. Krzysztof Koc 

8. Tadeusz Łopaciuk 

9. Antoni Malinowski 

10. Dorota Niemyjska 

11. Maria Jadwiga Radziszewska 

12. Włodzimierz Słonecki 

13. Katarzyna Sylwia Wilkowska 

14. Violetta Maria Zdunek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca; 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy; 

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy; 

 Przemysław Ślepowroński – Radca Prawny; 

 Marzena Kryńska – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu, 

 Sylwia Kuczuk-Szymańska – Dyrektor COKiS i Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Ciechanowcu, 

 Agnieszka Brzezińska – Dyrektor biura poselskiego Aleksandry Szczudło, 

 Wojciech Puchaczewski – Dyrektor PRK FARE w Ciechanowcu. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej poinformował, że w trosce o bezpieczeństwo osób uczestniczących 

w obradach XXIV sesji, w związku z rozprzestrzenianiem się koronawirusa udział w sesji dla 

sołtysów został ograniczony i nieobecność będzie nieobecnością usprawiedliwioną. 
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Przewodniczący Rady powitał Radnych Rady Miejskiej w Ciechanowcu, Burmistrza 

Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Sekretarza Gminy Annę Czapkowską, Skarbnika Gminy 

Jadwigę Koc, Dyrektor Ciechanowieckiego Ośrodka Pomocy Marzenę Kryńską, Dyrektora 

PRK FARE w Ciechanowcu Wojciecha Puchaczewskiego, Dyrektor biura poselskiego 

Aleksandry Szczudło Panią Agnieszkę Brzezińską, Dyrektor COKiS i Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Ciechanowcu Panią Sylwię Kuczuk-Szymańską oraz Radcę Prawnego Pana 

Przemysława Ślepowrońskiego. 

 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 23 września 2020 r. weszły w życie zapisy ustawy o 

dostępności cyfrowej, które nakładają na gminę obowiązek tworzenia napisów do nagrań z sesji 

i w związku z tym, że dokonywanie transkrypcji oraz dopasowanie napisów do nagrania jest 

procesem bardzo czasochłonnym poprosił, aby wszelkie istotne sprawy omawiane były podczas 

Komisji. Pozwoli to na ograniczenie długości Sesji, a także skróci czas potrzebny do 

przygotowania i publikacji nagrania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 radnych Rady 

Miejskiej na sesji obecnych jest 14 radnych i obrady sesji są prawomocne. 

 

Ad pkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

2) określenia stawek podatku od środków transportowych, 

3) określenia stawek podatku od nieruchomości, 

4) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie 

Gminy Ciechanowiec, 

5) zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Ciechanowiec, 

6) przyjęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 

7) zmiany uchwały Nr 122/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 

2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami ko-

munalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik  

o określonej pojemności, 

8) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2030, 

9) uchwalenia „Programu Współpracy w 2021 roku Gminy Ciechanowiec  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.  

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie”, 

10) organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej,  

i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec, 

11) zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholo-

wych na 2020 r., 
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12) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2021 r. 

7. Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2019 rok. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkol-

nym 2019/2020. 

9. Dochody gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych w 2020 roku. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Sprawy różne i wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 

proponowany porządek obrad i zapytał, czy zgłaszają inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że wpłynął wniosek 

Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o wprowadzenie do porządku obrad dwóch 

projektów uchwał w pkt 6 ppkt 13 w sprawie "wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec" i pkt 

6 ppkt 14 w sprawie "upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku 

zobowiązań w zakresie wykonania dokumentacji technicznych na przebudowę dróg gminnych 

i oświetlenia ulicznego". 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje 

do porządku obrad. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok, 

2) określenia stawek podatku od środków transportowych, 

3) określenia stawek podatku od nieruchomości, 

4) obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie 

Gminy Ciechanowiec, 

5) zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Ciechanowiec, 

6) przyjęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, 

na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 

7) zmiany uchwały Nr 122/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 

2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami ko-

munalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik 

o określonej pojemności, 

8) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2030, 

9) uchwalenia „Programu Współpracy w 2021 roku Gminy Ciechanowiec 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 
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3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie”, 

10) organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej, 

i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec, 

11) zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholo-

wych na 2020 r., 

12) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na 2021 r., 

13) wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec, 

14) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań 

w zakresie wykonania dokumentacji technicznych na przebudowę dróg gminnych 

i oświetlenia ulicznego. 

7. Informacja dotycząca złożonych oświadczeń majątkowych za 2019 rok. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym  

2019/2020. 

9. Dochody gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych w 2020 roku. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Sprawy różne i wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie wniosek 

Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o uzupełnienie porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenie do porządku obrad w pkt 6 ppkt 13 "wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec"  

i pkt 6 ppkt 14 "upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku 

zobowiązań w zakresie wykonania dokumentacji technicznych na przebudowę dróg gminnych 

i oświetlenia ulicznego". 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie porządek obrad 

po wprowadzonych zmianach. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że porządek obrad 

po wprowadzonych zmianach został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu 

z XXIII sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XXIII sesji został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy Bur-

mistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego 

o przedstawienie sprawozdania. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który w swoim sprawozdaniu z prac 

między sesjami poinformował m. in. o takich sprawach jak: 

 1 października w wyniku zakończenia procedury przetargowej na zadanie „Przystosowanie 

budynku w Radziszewie Starym do potrzeb niepełnosprawnych uczestników Środowisko-

wego Domu Samopomocy” wybrano najkorzystniejszą ofertę wykonawcy U Jana Marek 

Morzy z Ciechanowca. 5 października została podpisana umowa na realizacje tego przed-

sięwzięcia na kwotę 151 000 zł.   

 2 października podpisano umowę na dofinansowanie zadania „Utworzenie Żłobka 

w gminie Ciechanowiec”. Realizacja projektu zakłada prace adaptacyjne przebudowy par-

teru Szkoły Podstawowej przy ul. 11 Listopada 5, zakup wyposażenia dostosowanego dla 

najmłodszych, a także zakup pomocy dydaktycznych. Wartość projektu 778 536,07 zł, 

w tym kwota dofinansowania 661 086,07 zł. 

 5 października Gmina Ciechanowiec złożyła wniosek na ofertę konkursową w ramach Re-

sortowego programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 

3 „MALUCH+” 2021. Kwota projektu – 1.195.210,86 zł. Wkład własny – 240.493,97 zł. 

Dofinansowanie – 954.716,89 zł. W ramach projektu zaplanowano: przebudowę parteru 

Szkoły Podstawowej przy ul. 11 Listopada 5, zakup wyposażenia niezbędnego 

do funkcjonowania nowo utworzonych miejsc opieki nad dziećmi oraz pomieszczeń perso-

nelu - dostosowanie siedziby do potrzeb dzieci, w tym wyposażenie pomieszczeń na pobyt 

zbiorowy, sal do leżakowania, łazienek, pokoju pielęgniarki, świetlicy, szatni 

i pomieszczenia gospodarczego. 25 listopada br. wniosek otrzymał dofinansowanie. 

W dniu wczorajszym projekt otrzymał akceptację. 

 6 października ogłoszono przetarg na: „Zakup lekkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego 

dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechanowcu. Wpłynęła jedna oferta na kwotę 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXIV z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 26 listopada 2020 roku 

str.6 

359 652 zł. Z uwagi na fakt, że cena oferty przewyższała kwotę, jaką zamierzamy przezna-

czyć na realizację zadania (305 000 zł) przetarg został unieważniony. 2 listopada ogłoszono 

przetarg ponownie. Na ten cel otrzymano dotację w wysokości 300.000 zł z Funduszu  

Pomocy Pokrzywdzonym oraz Pomocy Postpenitencjarnej - Funduszu Sprawiedliwości. 

Wartość samochodu wybranego w postępowaniu wynosi 344.200 zł, z czego 44.200 zł to 

środki własne gminy. 

 6 października zasadzono 50 lip na terenie gminy (ul. Pińczowska, Konopnickiej, skwer 

w Łempicach). 

 6 października został wyłoniony wykonawca do zrealizowania zadania pn. „Wykonanie 

oraz utrzymanie sieci WIFI4EU w Ciechanowcu na kwotę 115.447,80. 

 7 października na terenie Gminy Ciechanowiec został przeprowadzony odbiór wyrobów 

zawierających azbest. Prace zostały wykonane na terenie 11 nieruchomości, odebrano  

łącznie 22,03 tony. Całkowity koszt zadania wyniósł 13.299,73 zł, z czego 6.339,00 zł  

stanowiła kwota dotacji przyznana przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Białymstoku przy udziale Narodowego Funduszu Ochrony  

Środowiska i Gospodarki Wodnej. Wykonawcą prac była firma Logistyka Odpadów  

Azbestowych Sp. z o.o. Sp. k. z Bielska Białej. 

 8 października rozstrzygnięto zapytanie ofertowe na zakup busa przystosowanego 

do przewozu osób niepełnosprawnych. Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma PRESTIGE 

AUTO SP. Z O.O. na kwotę 140 564 zł. 

 9 października ogłoszono zapytanie ofertowe na konserwację oświetlenia na terenie gminy 

na 2021 rok. Wpłynęły dwie oferty. Jako najkorzystniejszą wybrano ofertę firmy „MADO” 

Kosów Lacki na kwotę 3 936 zł (miesięcznie). 

 13 października zostały ogłoszone dwa postępowania przetargowe na „Rozbudowę drogi 

gminnej - ul. Spółdzielczej w miejscowości Ciechanowiec” i „Rozbudowę drogi gminnej 

ul. Armii Krajowej w miejscowości Ciechanowiec”. Jednakże z uwagi na fakt, że cena  

najkorzystniejszych ofert w obu przetargach przekraczała kwotę, jaką zamawiający  

zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia, postępowania zostały unieważnione. 

 14 października ogłoszono zapytanie ofertowe na wykonanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej przebudowy dróg gminnych. Ul. Wińska, Czyżewska, Radziszewo-Króle, 

Bujenka (Sówka), Wpłynęły 3 oferty. Ofertę na kwotę 120 000 zł złożoną przez:  

Szkoleniowo Projektowy Warsztat Inżynierii Drogownictwa Radosław Burdach z Łukowa 

jako najkorzystniejszą wybrano do realizacji na kwotę 120 000,00 zł. 

 16 października nastąpiło otwarcie ofert w przetargu na odbiór i zagospodarowanie  

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Ciechanowiec 

w latach 2021-2022. W postępowaniu wpłynęła 1 oferta złożona przez Wykonawcę: MPO 

Sp. z o.o.  z Białegostoku, na kwotę brutto 3.085.708,95 zł. 

 22 października zostały podpisane umowy o dofinansowanie w ramach Funduszu Dróg  

Samorządowych na przebudowę ulic w Ciechanowcu: ul. Sienkiewicza na kwotę dofinan-

sowania 133.432,38 zł, ul. Wojska Polskiego na kwotę dofinansowania 815.211,59 zł,  
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czterech bocznych odcinków ulicy Pińczowskiej na kwotę dofinansowania 270.293,24 zł 

(własne środki 180 195,50 zł) oraz na chodnik przy ulicy Wierzbowej na kwotę 90 387 zł. 

 26 października ogłoszono zapytanie ofertowe na zadanie: Przebudowa budynku  

gospodarczego z częściową zmianą funkcji na sanitariat dostosowany dla potrzeb osób  

niepełnosprawnych wraz z przyłączami wodno-kanalizacyjnymi i energetycznym oraz  

elementami zagospodarowania terenu przy ulicy Mickiewicza w Ciechanowcu. Najkorzyst-

niejszą ofertę złożyła firma U Jana Marek Morzy z Ciechanowca. 

 29 października nastąpił odbiór prac związanych z dostawą i montażem gruntowej pompy 

ciepła na potrzeby Szkoły Podstawowej w Łempicach. Rzeczowa wartość zadania wyniosła 

553.500,00 zł brutto, z czego kwota 387.579,39 zł stanowi dofinansowanie 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego. Zadanie zo-

stało zrealizowane przez Zakład Wykonawstwa Instalacji Sanitarnych Andrzej  

Stepanczenko z Białegostoku. 

 2 listopada Gmina przystąpiła do programu – Wspieraj Seniora (Realizator zadania Ośrodek 

Pomocy Społecznej w Ciechanowcu). Celem programu jest dofinansowanie gmin  

w zakresie realizacji usługi wsparcia na rzecz Seniorów, którzy w obowiązującym stanie 

epidemii zdecydują się na pozostanie w domu. Usługa wsparcia ma polegać w szczególno-

ści na dostarczeniu zakupów, zgodnie ze wskazanym przez Seniora zakresem,  

obejmujących artykuły podstawowej potrzeby, w tym artykuły spożywcze oraz środki  

higieny osobistej. Program adresowany jest do osób w wieku 70 lat i więcej, które  

pozostaną w domu w związku z zagrożeniem zakażeniem Covid-19. 

 2 listopada  został ogłoszony przetarg na „Rozbudowę drogi gminnej nr ewid. 692 

w miejscowości Ciechanowczyk”. W postępowaniu wpłynęło 6 ofert, z których najkorzyst-

niejsza została złożona na kwotę 289.884,28 zł przez Przedsiębiorstwo Transportowo-Usłu-

gowe Mirosław Przesmycki z Małkini. 

 3 listopada został ogłoszony przetarg na „Przebudowę drogi gminnej w miejscowości Wojt-

kowice-Glinna”. W postępowaniu wpłynęło 6 ofert, z których najkorzystniejsza została  

złożona na kwotę 696.160,43 zł przez Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe „MAKSBUD” 

z Bielska-Podlaskiego. 

 3 listopada  został ogłoszony przetarg na „Przebudowę odcinka drogi gminnej 

w miejscowości Dąbczyn”. W postępowaniu wpłynęło 7 ofert, z których najkorzystniejsza 

została złożona na kwotę 1.365.098,76 zł przez Przedsiębiorstwo Robót Drogowo- Mosto-

wych „MIKST” z Węgrowa. 

 4 listopada został ogłoszony przetarg na „Przebudowę drogi gminnej w miejscowości  

Przybyszyn”. W postępowaniu wpłynęło 7 ofert, z których najkorzystniejsza została zło-

żona na kwotę 888.107,87 zł przez Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mostowych 

„TRAKT” z siedzibą w Wysokiem Mazowieckiem. 

 4 listopada ogłoszono zapytanie ofertowe obejmujące wykonanie dokumentacji projektowo 

– kosztorysowej na przebudowę dróg gminnych. Wpłynęło 6 ofert. Wybrano najkorzyst-

niejsze oferty złożone przez Szkoleniowo Projektowy Warsztat Inżynierii Drogownictwa 

Radosław Burdach z Łukowa, na kwoty: ul. Ogrodowa – 7 000 zł; na odcinku ul. Ralkowa 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XXIV z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 26 listopada 2020 roku 

str.8 

– ul. Uszyńskiej – 19 000 zł; na odcinku ul. Uszyńskiej – 8 000 zł, na odcinku Przybyszyn 

– Malec – 29 700 zł; w miejscowości Kozarze (Adamowo) – 23 800 zł; Nowodwory (Cia-

sne) – 24 900 zł; Skórzec – 9 000 zł; Winna Wypychy – 5 000 zł; Winna Chroły – 6 000 zł; 

Razem: 132 400 zł 

 5 listopada wniosek na organizację usług transportowych „door too door” otrzymał  

pozytywną ocenę merytoryczną i skierowany jest do negocjacji. Projekt ma na celu wpro-

wadzenie nowej jakości usług transportowych na terenie Gminy Ciechanowiec, gdzie do-

stęp do placówek zdrowia, urzędów, placówek edukacyjnych czy kulturalnych jest utrud-

niony. 

 9 listopada ogłoszono zapytanie ofertowe na opracowanie dokumentacji projektowo-kosz-

torysowej budowy oświetlenia drogowego w miejscowości Wojtkowice – Dady. 

W postępowaniu wpłynęło 5 ofert, z których najkorzystniejsza została złożona na kwotę 13 

988,79 zł przez firmę EASY ENERGY z Gdańska. 

 9 listopada został ogłoszony przetarg na roboty budowlane projektowane przez Wykonawcę 

objęte przedsięwzięciem realizowanym przez Gminę Ciechanowiec w zakresie Ochrony 

różnorodności biologicznej w ramach projektu pn. „Promowanie Ochrony różnorodności 

biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia”. Termin składania ofert upływa 30 

listopada. 

 9 – 10 listopada Gmina Ciechanowiec odebrała od producentów chryzantemy, które nie 

zostały sprzedane w związku z ogłoszeniem przez rząd zakazu wejścia na cmentarze. 

 10 listopada ogłoszono zapytanie ofertowe na „Doposażenie kuchni i stołówki szkolnej 

w Szkole Podstawowej im. Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu”. Wybrano najkorzystniej-

szą ofertę firmy DAITO z Białegostoku na kwotę 91 931,59 zł. 

 11 listopada Obchody Narodowego Święta Niepodległości ze względu na ograniczenia 

związane z pandemią, odbyły się w zmienionej formie - przeniesione zostały głównie 

do Internetu. 

 12 listopada dokonano odbioru końcowego zadania pn. „Przebudowa ulicy Wojska  

Polskiego w Ciechanowcu” zrealizowanego przez Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Mo-

stowych „TRAKT” Sp. z o.o., 

 16 listopada dokonano odbioru prac związanych z dostawą i montażem instalacji fotowol-

taicznych na potrzeby budynków publicznych w Gminie Ciechanowiec, tj.: Szkoły Podsta-

wowej w Łempicach, Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu, budynku po byłej Szkole  

Podstawowej w Radziszewie Starym, Przedszkola w Ciechanowcu, Przedsiębiorstwa Robót 

Komunalnych „FARE” w Ciechanowcu, Oczyszczalni Ścieków w Ciechanowcu oraz  

budynku OSP w Ciechanowcu. Rzeczowa wartość zadania wyniosła 520.665,27 zł, z czego 

kwota 391 tys. zł stanowi dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego. Zadanie zostało zrealizowane przez firmę EL-STAW Adam 

Stawicki z Siemiatycz. 

 16 listopada dokonano odbioru końcowego zadania pn. „Rozbudowa, przebudowa drogi 

gminnej w m. Zadobrze” zrealizowanego przez Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe 
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„MAKSBUD” Sp. z o.o. z Bielska Podlaskiego. W ramach zadania zakres robót obejmował 

rozbudowę i przebudowę na odcinku o łącznej długości 598 m, w tym m.in.: wykonanie 

nawierzchni bitumicznej z masy mineralno-asfaltowej oraz chodnika z kostki brukowej, 

wykonanie poboczy z kruszywa naturalnego, oczyszczenie i wykonanie przepustów.  

Wartość robót wyniosła 693.417,25 zł, w tym 399.541,29 zł stanowi dofinansowanie z  

Funduszu Dróg Samorządowych. 

 16 listopada ogłoszono zapytanie ofertowe na „zakup paliw płynnych do zbiorników samo-

chodów użytkowanych przez Urząd Miejski w Ciechanowcu i jednostki Ochotniczych 

Straży Pożarnych z gminy Ciechanowiec w 2021 r.”. Termin składania ofert upływa 30 

listopada. 

 17 listopada Ochotniczej Straży Pożarnej w Ciechanowcu został przekazany sprzęt zaku-

piony w ramach dotacji z Województwa Podlaskiego w wysokości 17.000 zł. Zakupiono m. 

in. defibrylator, 4 hełmów z latarkami, akumulatory i mikrogłośniki do radiotelefonu. 

Łączna wartość zakupionego sprzętu wynosi 17.210 zł, z czego 210 zł to środki z budżetu 

gminy. 

 23 listopada zakończyły się prace przy rozbudowie ulicy Szerokiej w Ciechanowcu. 

W ramach zadania powstał ciąg komunikacyjny o łącznej długości niemal 297 metrów. 

Koszt inwestycji to 246 420,28 zł. Na jej realizację Gmina Ciechanowiec pozyskała  

dofinansowanie w ramach Funduszu Dróg Samorządowych w wysokości 137 479,58 zł. 

Przebudowę drogi realizowała firma MAG MAR s. c. z Siemiatycz. 

 Trwają prace nad złożeniem wniosku grantowego w ramach Europejskiego Funduszu  

Społecznego. Projekt jest skierowany m.in. do osób korzystających ze wsparcia Ośrodka 

Pomocy Społecznej. W ramach projektu zaplanowano: powstanie Klubów Seniora, 

w miejscowości Malec i Czaje Wólka (remont, wyposażenie, bieżące funkcjonowanie oraz 

utworzenie dwóch miejsc pracy po ½ etatu); powstanie Klubu Seniora w Ciechanowcu  

(bieżące funkcjonowanie i doposażenie np. zakup rowerów, wypożyczalnia sprzętu rehabi-

litacyjnego: łózka, ozonatory, respirator, balkoniki, kule, koncentrator tlenu oraz utworzenie 

etatu, - powstanie świetlicy dla dzieci przy Szkole Podstawowej (pomoc w odrabianiu lekcji 

dla dzieci z rodzin dysfunkcyjnych). Projekt przewiduje zatrudnienie kierownika świetlicy 

oraz dwóch wychowawców na pełne etaty. Powstanie „Grupy samopomocowej” dla rodzi-

ców dzieci niepełnosprawnych. Dodatkowo projekt obejmuje zawarcie umowy zlecenia na 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, pod kątem psychologii, rehabilitacji i fizjoterapii, far-

macji oraz doradztwa w zakresie prawnej i bankowości internetowej. Przewiduje się zatrud-

nienie asystenta rodziny, asystenta osoby niepełnosprawnej oraz pracownika socjalnego. 

Ponadto projekt zakłada utworzenie dwóch mieszkań chronionych (pełny remont, pełne 

wyposażenie oraz bieżące funkcjonowanie – media) w części budynku FARE na ulicy Pod-

laskiej. Wartość projektu – 2 573 141,76 zł Wkład własny – 128 657,10 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 

sesjami interpelacje nie wpłynęły. Wpłynęło zapytanie złożone przez Radnego Przemysława 

Dybowskiego, na które Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki udzielił odpowiedzi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść zapytania. Zapytanie stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał również treść odpowiedzi 

udzielonej przez Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego. Odpowiedź stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje 

lub zapytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących Komisji Rady 

Miejskiej o przedstawienie opinii dotyczących wszystkich projektów uchwał będących  

przedmiotem obrad XXIV sesji. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof Binaś 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że Komisja  

pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Dorota  

Niemyjska poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wszystkie projekty uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski dodał, że ze względu na obszerny zakres 

porządku obrad, przedstawienie opinii do wszystkich projektów uchwał znacznie usprawni 

przebieg sesji. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Skarbnik Gminy Jadwigę Koc 

o omówienie projektu uchwały. 

 

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiany wprowadzone na dzisiejszej sesji 

powodują zwiększenie dochodów i wydatków o ponad 665 000,00 zł, przy czym środki na 

pomoc społeczną zwiększone są o 846 000,00 zł, natomiast środki z Funduszu Dróg 

Samorządowych zmniejszone są o 181 000,00 zł. W ramach przeniesień między wydatkami 

zabezpieczone zostały środki na przebudowę dróg, wykup gruntów, zakup samochodu 

strażackiego oraz zakup sprzętu rehabilitacyjnego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 
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Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kie-

tliński, Agata Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek, 

Przemysław Dybowski, Krzysztof Koc. 

NIEOBECNI (1) 

Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 167/XXIV/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w dniu 26 października ukazało 

się w Monitorze Polskim obwieszczenie Ministra Finansów o ustalenie minimalnych stawek 

podatku od środków transportowych obowiązujących w 2021 roku. Przedstawione stawki nie 

uległy zmianie w stosunku do roku poprzedniego. Proponowane stawki podatku od środków 

transportowych w gminie Ciechanowiec zakładają niewielki wzrost poszczególnych stawek.  

W zasadzie polega ona na zaokrągleniu do zera w rzędzie jedności i dziesiątek liczb. W związku 

z tym podwyżki te są dla poszczególnych pojazdów minimalne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych. 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia stawek podatku od środków transportowych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, 
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Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski 

NIEOBECNI (1) 

Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

większością głosów.  

 

Uchwała Nr 168/XXIV/20 w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w dniu 30 lipca 2020 r. 

w Monitorze Polskim ukazało się obwieszczenie Ministra Finansów dotyczące stawek podatku 

i opłat lokalnych na 2021 r. Zgodnie z tym dokumentem maksymalne stawki zostały 

zwaloryzowane zgodnie ze wskaźnikiem usług konsumpcyjnych za pierwsze półrocze 2020 r. 

Proponowane stawki w projekcie uchwały zakładają również minimalny wzrost podatku 

od  nieruchomości. Są to kwoty niewielkie, kształtujące się od 0,10 zł do 0,50 zł. Mając na 

uwadze interes mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec proponuje się pozostawić stawki 

podatku od nieruchomości na dotychczasowym poziomie w przypadku budynków 

mieszkalnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

 

Głosowano w sprawie: 
określenia stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, 

Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga 

Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

PRZECIW (2) 

Jan Krzysztof Binaś, Przemysław Dybowski 

NIEOBECNI (1) 

Zygmunt Józef Kosk 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

większością głosów. 
 

Uchwała Nr 169/XXIV/20 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku 

rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że dnia 19 października 2020 r. 

Prezes Głównego Urzędu Statystycznego ustalił średnią cenę skupu żyta, jako podstawę 

do podatku rolnego na kwotę 58,55 zł za kwintal.  Projekt uchwały przewiduje obniżenie 

tej kwoty do 53,00 zł. W związku z tym podatek dla gruntów wchodzących w skład 

gospodarstw rolnych będzie wynosił 132,50 zł i dla gruntów niewchodzących w skład 

gospodarstw rolnych 265,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na 

terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 
obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy 

Ciechanowiec 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław Szczepan 

Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

PRZECIW (2) 

Tadeusz Łopaciuk, Maria Jadwiga Radziszewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Przemysław Dybowski 

NIEOBECNI (1) 

Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

większością głosów. 
 

Uchwała Nr 170/XXIV/20 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów wymiaru 

podatku rolnego na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że przedstawiony projekt uchwały 

zakłada wprowadzenie zmian w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Ciechanowiec, czyli wyłączenie podmiotów gospodarczych i nieruchomości, które są 

niezamieszkałe. Projekt zakłada tylko odbiór odpadów komunalnych od osób fizycznych  

i jednostek organizacyjnych gminy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr 171/XXIV/20 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania  

czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady  

komunalne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
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Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że przedstawiony projekt uchwały 

jest konsekwencją poprzedniej uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ciechanowiec. Projekt ten zakłada 

obowiązek odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości należących do osób 

fizycznych oraz jednostek podległych Gminie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr 172/XXIV/20 w sprawie przyjęcia obowiązku odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady ko-

munalne stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 122/XVIII/20 Rady Miejskiej 

w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki 

za pojemnik o określonej pojemności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że w wyniku ogłoszonego 

przetargu nieograniczonego przeprowadzonego zgodnie z przepisami prawa została wybrana 

firma na dwa lata, na kwotę 3 085 708,00 zł, co stanowi miesięczną opłatę 128 571,00 zł. 

Przedłożony projekt uchwały proponuje nieznaczne zmiany w opłatach za odpady komunalne. 

Poszukując oszczędności proponuje się pozostawienie bez zmian stawek osobom 

indywidualnym i fizycznym w wysokości 18,00 zł miesięcznie za odpady gromadzone 
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selektywnie i 36,00 zł za odpady gromadzone nieselektywnie. Proponuje się nieznaczną 

podwyżkę w zależności od pojemności pojemnika, które głównie dotyczą instytucji gminy. 

Proponuje się również zmiany w przypadku nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe i ustala się kwotę ryczałtową (roczną) za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w wysokości 181,90 zł bez względu na długość okresu korzystania z nieruchomości 

w przypadku, gdy odpady komunalne są gromadzone i odbierane w sposób selektywny, jeżeli 

jest to sposób nieselektywny to opłata wynosi 363,80 zł (również ryczałt roczny). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 122/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 

27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik 

o określonej pojemności. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Nr 122/XVIII/20 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 r. 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 173/XXIV/20 w sprawie zmiany uchwały Nr 122/XVIII/20 Rady Miejskiej 

w Ciechanowcu z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty i ustalenia stawki 

za pojemnik o określonej pojemności stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021-

2030. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca Euge-

niusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 
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Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że prace nad Strategią Rozwoju 

Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2030 rozpoczęły się uchwałą Rady Miejskiej podjętą 

w dniu 27 lutego 2020 r. Dnia 2 marca 2020 r. powołano zespół pracowników Urzędu 

Miejskiego w Ciechanowcu do opracowania tego dokumentu. Prace nad dokumentem Strategii 

opierały się wzajemnie o uzupełnienie metody analiz eksperckich i innych, spośród których 

wymienić należy analizę danych zastanych, badania ilościowe, jakościowe, analiza SWOT oraz 

konsultacje społeczne online. W dniu 3 października 2020 r. dokument został wysłany do 

Dyrektora Ochrony Środowiska w Białymstoku oraz Podlaskiego Państwowego Inspektora 

Sanitarnego w Białymstoku do zaopiniowania. Burmistrz poinformował, że nie wnoszono 

uwag do Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec. Dodał, że Strategia została sporządzona, 

jako dokument wieloletni, planistyczny, zawierający zespół działań, których celem jest 

zrównoważony rozwój pozwalający zarówno rozwiązywać drobne sprawy jak i tworzyć 

podstawy rozwoju w obszarach: społecznym, gospodarczym, ekonomicznym i przestrzennym 

Gminy Ciechanowiec. Głównym celem Strategii jest poprawa jakości życia i wspomaganie 

rozwoju mieszkańców w aspektach infrastrukturalnych, społecznych oraz gospodarczych. 

Mając powyższe na uwadze przyjęcie niniejszej uchwały jest w pełni zasadne i konieczne, 

nie tylko ze względu na to, jaką mamy wizję rozwoju gminy, ale też na kolejne perspektywy 

finansowania, o które moglibyśmy się ubiegać na podstawie tego dokumentu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2030. 

 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec na lata 2021-2030. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia Wilkowska, 

Violetta Maria Zdunek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Włodzimierz Słonecki 

NIEOBECNI (1) 

Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

większością głosów. 
 

Uchwała Nr 174/XXIV/20 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Ciechanowiec 

na lata 2021-2030 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2021 roku Gminy Ciecha-

nowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że wymieniona ustawa nakłada 

obowiązek na organy stanowiące jednostki samorządu terytorialnego uchwalenia corocznych 

programów współpracy z organizacjami pozarządowymi. Przedłożony regulamin zawiera 

między innymi cele, zasady, zakres współpracy Gminy Ciechanowiec z organizacjami 

pozarządowymi oraz organizacjami pożytku publicznego oraz wskazanie wysokości środków 

finansowych przeznaczonych na realizację zapisów programu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2021 roku Gminy Ciechanowiec 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia „Programu Współpracy w 2021 roku Gminy Ciechanowiec z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr 175/XXIV/20 w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy w 2021 roku Gminy 

Ciechanowiec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie” stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad pkt 6 ppkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administra-

cyjnej i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zgodnie z ustawą 

o samorządzie gminnym zakres wspólnej obsługi księgowej nie może obejmować kompetencji 

kierowników jednostek podległych gminie do dysponowania środkami publicznymi oraz 

zaciągania zobowiązań, a także do sporządzania i zatwierdzania planu finansowego. Uchwała 

zakłada, że przedstawione kompetencje mogą tylko przysługiwać jednostce, która obsługuje 

pozostałe jednostki. Jest to Szkoła Podstawowa w Ciechanowcu, która będzie obsługiwała  

w tym zakresie Szkołę Podstawową w Łempicach oraz Przedszkole. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej 

i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 
organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej, administracyjnej, i organizacyjnej 

placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 
 

Uchwała Nr 176/XXIV/20 w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo-księgowej,  

administracyjnej, i organizacyjnej placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę  

Ciechanowiec stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie i podjęcie 

uchwały w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2020 r. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że pojawiła się propozycja 

uruchomienia w gminie Ciechanowiec rehabilitacji, dlatego też z funduszu Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych zostanie zakupiony sprzęt 

służący do rehabilitacji. W związku z tym do Programu należało wprowadzić zmianę 

polegającą na wprowadzeniu zapisu „zakup materiałów i sprzętu rehabilitacyjnego w celu 

zwiększenia dostępności i pomocy dla mieszkańców gminy”. Zapis proponuje się wprowadzić 

w zadaniu nr 1, dopisując w punkcie 12. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2020 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni Mali-

nowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że uchwała została pod-

jęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 177/XXIV/20 w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 r. stanowi załącznik nr 14  

do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2021 r. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zgodnie z ustawą z dnia 26 

października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi 

do działań własnych gminy należy prowadzenie działań związanych z profilaktyką 

i rozwiązywaniem problemów alkoholowych. Realizacja tych zadań może być prowadzona 

przez gminę po podjęciu programu, który adresowany jest w całości do mieszkańców miasta 

i gminy Ciechanowiec z uwzględnieniem osób uzależnionych od alkoholu, jak też grupy 

ryzyka, dzieci i młodzieży. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

Alkoholowych na 2021 r. 

 

Głosowano w sprawie: 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  
 

Uchwała Nr 178/XXIV/20 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  

Problemów Alkoholowych na 2021 r. stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie  

i podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zgodnie z ustawą Prawo wodne 

dotychczasowe akty prawa miejscowego dotyczące wyznaczenia aglomeracji wydane 

na podstawie art. 34 ustawy zachowują moc do 31 grudnia 2020 roku i należy je zmienić. 

W związku z powyższym po konsultacjach z Wodami Polskimi proponuje się przyjęcie 

uchwały w sprawie aglomeracji miasta Ciechanowiec. Uchwała głównie określa długość 
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kanalizacji, ich rodzaj, wielkość, pojemność i tego typu kwestie. Prawo wodne zakłada, 

że Wójt, Burmistrz lub Prezydent Miasta, co dwa lata dokonuje przeglądu obszarów i granic 

aglomeracji na podstawie art. 87 ust. 1 z uwzględnieniem kryterium ich utworzenia, o którym 

mowa w art. 86 ust. 1 oraz zaistniałych zmian równoważnej liczby mieszkańców oraz RMLów 

w aglomeracji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 
wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Zygmunt Józef Kosk 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  
 

Uchwała Nr 179/XXIV/20 w sprawie wyznaczenia aglomeracji Ciechanowiec stanowi  

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 

roku zobowiązań w zakresie wykonania dokumentacji technicznych na przebudowę dróg  

gminnych i oświetlenia ulicznego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca  

Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że przedłożona uchwała  

jest uchwałą intencyjną i jest niezbędna do podpisania umowy na wyłoniony już przetarg 

dotyczący wykonania dokumentacji na wymienione ulice oraz wykonanie oświetlenia we wsi 

Wojtkowice-Dady. Bez podjęcia tej uchwały nie można podpisać umów z wykonawcami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku 

zobowiązań w zakresie wykonania dokumentacji technicznych na przebudowę dróg gminnych 

i oświetlenia ulicznego. 

 

Głosowano w sprawie: 
upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań w zakresie 

wykonania dokumentacji technicznych na przebudowę dróg gminnych i oświetlenia 

ulicznego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 

Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 

Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1) 

Zygmunt Józef Kosk 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 180/XXIV/20 w sprawie określenia upoważnienia Burmistrza Ciechanowca 

do zaciągnięcia w 2021 roku zobowiązań w zakresie wykonania dokumentacji technicznych na 

przebudowę dróg gminnych i oświetlenia ulicznego stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja dotycząca  

złożonych oświadczeń majątkowych za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że zgodnie z artykułem 24h 

ust. 12 ustawy o samorządzie gminnym do złożenia oświadczeń majątkowych 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ciechanowcu zobowiązanych było 14 radnych.  

Ustawowy termin złożenia oświadczeń majątkowych został dotrzymany przez wszystkie 

zobowiązane osoby. Oświadczenia majątkowe zostały przekazane do Urzędu Skarbowego 

w Wysokiem Mazowieckiem, a ich treść umieszczono w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Do dnia 15 października 2020 roku nie wpłynęła informacja z Urzędu dotycząca analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych przez Radnych Rady Miejskiej oraz osoby zobowiązane 

do ich złożenia według stanu na dzień 31.12.2019 r. 30 października wpłynęło pismo 

z Urzędu Skarbowego dotyczące przesłanych oświadczeń i tak stosownie do treści art.24h ust. 

7 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Urząd Skarbowy 

w Wysokiem Mazowieckiem przedstawił informację o analizie oświadczeń majątkowych 

złożonych według stanu na dzień 31.12.2019 r. osób zobowiązanych do ich złożenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał informacje z Urzędu Skarbowego 

w Wysokiem Mazowieckiem. Informacja stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski dodał, że równocześnie Urząd Skarbowy 

wskazuje, że wszystkie zobowiązane osoby złożyły oświadczenia majątkowe  

w obowiązującym terminie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował również, że w dniu 

5 sierpnia 2020 r. do Biura Obsługi Rady Miejskiej w Ciechanowcu wpłynęła informacja 

z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych Wojewodzie Podlaskiemu przez Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 

Święckiego i Przewodniczącego Rady Miejskiej Marka Karolewskiego i odczytał jej treść. 

Informacja stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Wpłynęło pismo Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego informujące o tym,  

że oświadczenia majątkowe Burmistrzowi Ciechanowca złożyły wszystkie zobowiązane osoby. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał treść pisma. Pismo stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu. Wpłynęło również pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego 

w Siemiatyczach w sprawie analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez pracowników 

samorządowych za rok 2019. Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał treść 

pisma. Pismo stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Informacja o stanie 

realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym 2019/2020. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie informacji. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że informacja o zadaniach 

oświatowych jest dość szczegółowo opisana. Rok ten był rokiem trudnym, w szczególności dla 

szkół. Nie miały one zbyt wielkich możliwości wykazania się z racji tego, że większość roku 

pracowały zdalnie. W związku z tym trudno jest mówić o osiągnięciach, ponieważ 

nauczycielom szkół trudniej było przygotować młodzież, a szczególnie ósmoklasistów 

do egzaminu. Nie mniej jednak w przedstawionej informacji zostały opisane zadania 

poszczególnych szkół dotyczące spraw gospodarczych i dydaktycznych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ciechanowiec w roku szkolnym 

2019/2020 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Dochody gminy z tytułu 

podatków i opłat lokalnych w 2020 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 

Eugeniusza Święckiego o przedstawienie informacji. 

 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że trudno się odnieść 

do poszczególnych przychodów z tytułu opłat, ponieważ bieżący rok jest wyjątkowo trudny nie 

tylko dla przedsiębiorców, ale też dla mieszkańców. Dodał, iż ma nadzieję, że w miarę 

możliwości zadania zostaną wykonane przynajmniej w 90 %. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Informacja na temat dochodów gminy z tytułu podatków i opłat lokalnych w 2020 roku stanowi 

załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Ad pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w związku z tym, 

że nie zgłoszono interpelacji i zapytań przejdzie do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że zarówno do Biura 

Obsługi Rady Miejskiej jak i do Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego wpłynęło 

identyczne pismo złożone przez właścicieli nieruchomości położonej przy ul. Sienkiewicza, 

dotyczące planowanej inwestycji polegającej na budowie drogi. Po odpowiedzi Burmistrza 

większość mieszkańców opowiedziała się za budową drogi zgodnie z projektem. Pismo stanowi 

załącznik nr 24 do protokołu. 

Do Biura Obsługi Rady Miejskiej w Ciechanowcu wpłynął również protokół z kontroli 

Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu i Miejskiej Biblioteki Publicznej 

w Ciechanowcu przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną. Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marek Karolewski zapytał, czy Burmistrz otrzymał protokół. W odpowiedzi Burmistrz 

poinformował, że otrzymał. Protokół kontroli stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. 

 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał, na jakim etapie jest gazyfikacja Ciechanowca. 

 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że wielokrotnie 

informował o spotkaniu, które miało odbyć się z Panią Poseł Aleksandrą Szczudło i Prezesem 

PSG na temat gazyfikacji Ciechanowca. Z uwagi na pandemię spotkanie zostało odwołane. 

Jeżeli sytuacja się poprawi, zostanie jak najszybciej zwołane. Na dzień dzisiejszy wiadomo, że 

firma, która wygrała przetarg na wykonanie sieci w Ciechanowcu i budowę stacji intensywnie 

pracuje. Złożono już dokumenty na pozwolenie budowy stacji. W roku 2021 została 

zaplanowana budowa stacji oraz gazyfikacja Ciechanowca, między innymi takich ulic jak: ul. 

Mickiewicza, ul. Kościelna, ul. Wierzbowa i ul. Wojska Polskiego. Na rok 2022 zaplanowano 

gazyfikację takich ulic jak: Łomżyńska, Kuczyńska, Czyżewska i prawdopodobnie Kozarska. 

Na spotkaniu dotyczącym gazyfikacji mieszkańcy otrzymają stosowne informacje dotyczące 

przyłączenia pozostałych ulic. Burmistrz dodał, że ma nadzieję, iż większość miasta zostanie 

zgazyfikowana. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił o zabranie głosu Radnego 

Krzysztofa Binasia, który zgłaszał chęć zadania pytania. 

W odpowiedzi Radny poinformował, że również chciał zapytać o gazyfikację Ciechanowca. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

 

Głos ponownie zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał, czy ul. Szkolna również podlega 

gazyfikacji. 

 

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że nie pamięta 

wszystkich ulic i należy sprawdzić to w projekcie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że Strategia 

Rozwoju Gminy Ciechanowiec została opracowana przez pracowników Urzędu Miejskiego 

i dodał, że w tym momencie chciałby im bardzo podziękować. Na szczególne podziękowania 

zasługuje Pani Magdalena Kondraciuk – Kierownik Referatu Organizacyjnego i Pani Anna 

Czapkowska – Sekretarz Gminy, które były koordynatorami tego projektu. Większość gmin,  

w celu opracowania takich dokumentów zatrudnia firmy zewnętrzne, którym za wykonanie 

usługi płacą dość duże pieniądze. Burmistrz dodał, że Panie pracowały przy pomocy innych 

pracowników Urzędu Miejskiego. Prace nad Strategią trwały pół roku. Burmistrz podziękował 

również Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Marzenie Kryńskiej za koordynację wielu 

projektów, które przynoszą sukcesy oraz pracownikom, którzy z nią współpracują, jak również 

projektantowi obiektów Panu Krzysztofowi Tomczukowi.  Burmistrz dodał, że za jego kadencji 

kadra pracowników w Urzędzie Miejskim i Ośrodku Pomocy Społecznej została łącznie 

pomniejszona o 16 pracowników i mimo tego, pracownicy, którzy zostali pracują solidnie  

i radzą sobie z posiadanym zakresem obowiązków. W związku z tym Burmistrz poinformował, 

żeby Państwo nie zdziwili się, jeżeli w jakimś sprawozdaniu pojawi się zapis dotyczący 

wręczenia nagrody pracownikowi. Dodał, że sukcesy, które udało się osiągnąć są sukcesami 

wszystkich pracowników. Burmistrz wspomniał również o Dyrektorze PRK FARE Panu 

Wojciechu Puchaczewskim i poinformował, że współpraca z nim układa się bardzo dobrze,  

Dyrektor bardzo się stara i solidnie wykonuje swoje obowiązki oraz o Dyrektor COKiS 

i Miejskiej Biblioteki Publicznej i poinformował, że Pani Sylwia od samego początku jest 

bardzo zgodna i zaangażowana w swoją pracę. Natomiast, w obecnym czasie trudniej jest 

osiągnąć sukcesy.  Nie mniej jednak jest na etapie pisania projektu i miejmy nadzieję, 

że będzie to praca skuteczna. Na koniec swojej wypowiedzi Burmistrz jeszcze raz bardzo 

podziękował wymienionym pracownikom oraz wszystkim innym, których nie wymienił, 

a którzy każdego dnia solidnie pracują. Kończąc wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej 

Markiem Karolewskim wręczyli kwiaty Radnej z okazji imienin. 

 

Ad pkt 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XXIV Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

            

Protokołowała :      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

Wioleta Kierska       Marek Karolewski 

 

 


